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Vi har ikke råd til å bygge ny Stakkevollveg 
Forslagsstiller: Matias Hogne Kjerstad 

Stakkevollvegen er en av byens viktigste veger. I dag må dessverre gående, syklister og bilister 
ta seg frem langs en veg som ikke sluser folk trygt og effektivt frem. Forslaget om å bygge en ny 
veg skulle være løsningen. Imidlertid er kostnadene nå blitt for høye, og Tromsø kommune må si 
stopp.  

Kostnadsoverslaget, som har en usikkerhet på pluss/minus 25%, viser at å bygge en fire felts veg 
vil koste kr 496 millioner. Et redusert prosjekt vil gi behov for en ny reguleringsplan med 
ytterligere forsinkelser og det vil ikke løse problemene folk som ferdes langs Stakkevollvegen 
møter. Det blir vanskelig å redusere kostnadene uten å redusere kvaliteten. Det gir oss få gode 
valgmuligheter.  

I samarbeidsavtalen mellom SV, AP, MDG og SP gikk partiene inn for å doble drivstoffavgiften for 
å finansiere flere trygge skoleveger. Forslaget om en ny Stakkevollvanveg truer nå satsingen på 
barn og unges trafikksikkerhet og helse. Uten en byvekstavtale og bompenger, er den eneste 
måten å finansiere utbyggingen av Stakkevollvegen å bruke de midlene som var tiltenkt 
skoleveger. Investeringsbeslutningen er enda ikke fattet, og SV vil nå at kommunen skal snu før 
det er for sent. SV vil løse de trafikkproblemene kommunen har råd til.  Stakkevollvegen er 
dessverre ikke et av dem. 

 


